

A. 當地規則

1. 界外: 超越球場範圍、牆外或以白色樁表示。

球如果穿越有標示出界的道路, 即使它穿越且停留在另一端球場的一部分, 亦為出界。

2. 正面水障礙與側面水障礙 (規則 26)

a. 正面水障礙: 以黃色樁或黃線表示。(第 13 洞)

b. 側面水障礙: 以紅色樁或紅線表示。

附註: **第 12 洞設有兩處側面水障礙之拋球區**, 可依『規則』26 處理; 亦可罰一桿, 將球拋在拋球區最接近球穿越側面水障礙外緣之處。若已經在拋球區內拋球, 而球停留在距離原落點兩支球桿長度之內, 或球停在拋球區外或者比較接近球洞都不可以重拋。

3. 待修復之地 (規則 25)

在果嶺通道上, 新種草皮區內的所有縫隙, 都算是相同的草皮接縫。

如果球位於或碰觸到草皮接縫, 或是妨礙揮桿, 可依據規則 20-2c 處理。

4. 無法移動之阻礙物 (規則 24-2)

a. 與車道平行的排水溝, 均屬於車道一體的阻礙物。

b. 支撐樹木的支柱。(但受到樹木本身的妨礙不可以)。

5. 嵌埋球 中文版-117-118

在果嶺的通道上直接嵌埋之球可以撿起、擦拭, 並在最接近原球位的後方拋球。

6. 沙坑中的石頭

沙坑中的石頭視為可移動之阻礙物。

7. 球場設施的一部分

a. 電線、電纜、包覆物或緊靠樹幹或其他永久性物體之物件(含樹木護墊)以及水障礙內之人工擋土牆或堆積物。

b. 圍繞在沙坑周圍或附近的枕木以及所有的花園。

8. 測距儀器-中文版 126

在比賽回合中, 球員可以使用測距儀器獲得距離的資訊。但所使用測距儀的功能如果有測量或估算其它可能影響打球的條件(如測量坡度變化、風速等)該球原則違反規則 14-3。

9. 臨時無法移動之阻礙物 中文版-121

TV 轉播架、廣告看板、帳篷等本比賽屬於臨時無法移動之阻礙物 (TIO)

球員可以在臨時無法移動之阻礙物的兩側依照規則附錄 1 的程序解除困擾。

違反以上當地規則—比桿賽: 罰兩桿

B.比賽條件

下列之比賽規定適用【規則】33-1，除非主辦執行委員會另有規定。

一、a.球桿及球的規格

球員所攜帶之任何開球桿的桿頭，必須有標明型號與桿面角度，並登錄在最新版本之 R&A 合格開球桿的目錄內。

b.球 (規則5-1附註)

球員在比賽中所使用的球必須有公布在 R&A 的目錄裡。

c.使用『同一種球』的規定。

二、擊球速度 (規則 6-7 附註 2)

違反規定之處罰： 第一次違規：警告

第二次違規：罰一桿

第三次違規：罰二桿

第四次違規：取消比賽資格

附註：球員不一定會被告知正在受到計時。裁判計時，從認定輪到某球員依順位擊球的那一刻起計時。

三、洞與洞之間的練習(規則 7 附註 2)

球員不得在剛打完的果嶺上或該果嶺附近練習擊球。

附註:包括不得在剛打完這一洞後仍在該果嶺上滾動球。

四、比賽行進方式

本比賽球員可以坐車。

五、指定的練習區

a.會館後面的兩個練習果嶺

b.第 18 洞果嶺後面標示界外的練習區。

六、繳交計分卡區

繳交計分卡在會館一樓。

當球員完全離開該範圍時，則已完成繳卡。

七、比賽結果 -- 比賽結束

當最後總成績宣佈或公佈在公告欄時，即視為比賽結束。

追加當地規則

1.球在果嶺上意外的移動

規則 18-2、18-3 和 20-1 修改如下：

當球員的球位於果嶺上時，如果球員、他的隊友、對手或他們任何人的桿弟或裝備意外的移動了球或球標，他們不必受罰，但必需將被移動的球或球標依照規則 18-2、18-3 或 20-1 的規定置回原位。

本當地規則僅適於球員的球或球標位於果嶺上時，而且它的移動是純屬於意外的情況之下。

附註：如果能確定果嶺上的球受風、水或類似重力等其他自然的因素所移動，球員必須在新的停留位置繼續打球。因上述情況被移動的球標則要置回原位。

2.第 12 洞設有兩處拋球區

可依『規則』26 處理；亦可罰一桿，將球拋在拋球區最接近球穿越水障礙外緣之處。若已經在拋球區內拋球，而從拋球落地點起算，到最後停球處沒有超過二支球桿長度時，即使球停留在拋球區之外或比較接近球洞，都不可重拋球。

3.計分卡違規罰則之修訂

規則 6-6d 例外修訂如下：

例外：如競賽者繳交的計分卡中，有任一洞成績低於實際桿數，其原因是在提交前不知曉自己觸犯規則，因而未能計入一或更多的罰桿所造成，則該球員不喪失比賽資格。這類的狀況，該球員應重新計入相應適用規則之處罰，但不需加上違反規則 6-6d 的額外罰桿。但當適用規則之處罰為喪失比賽資格時，本例外並不適用。

違反當地規則之處罰

比桿賽：罰兩桿

A. Local Rules

1. Out of Bounds (Rule 27)

Beyond any wall, fence or white stakes defining the boundary of the course.

Note: A ball which crosses a road defined as out of bounds and comes to rest beyond that road is out of bounds even though it may lie on another part of the course.

2. Water Hazards (Including Lateral Water Hazards) (Rule 26)

Note: Hole 12th: There are Two Dropping Zones.

Dropping Zones for Lateral Water Hazards; Where there are dropping zones for Lateral water hazards, a ball may be played under Rule 26, or a ball may be dropped in the dropping zone nearest to where the original ball last crossed the margin of the hazard under penalty of one stroke. When dropping a ball in a dropping zone, the dropped ball must not be re-dropped if it comes to rest within two club-lengths of the spot where it first struck part of the course even though it may finish outside the boundaries of the dropping zone or nearer the hole.

3. Ground Under Repair (Rule 25)

Through the green seams of new turf interfering with the lie of ball or area of intended swing. All seams forming part of the condition are to be treated as the same seam for the purposes of Rule 20-2c (re-dropping)

4. Immovable Obstructions (Rule 24-2)

- a. Stakes supporting trees (relief under Rule 24-2 is available only for stakes supporting trees but NOT for the tree itself)
- b. Drains adjacent to cart paths are deemed to be part of the cart path.

5. Embedded Ball – Page 142-143

Through the green, a ball that is embed may be lifted, cleaned and dropped, without penalty, as near as possible to the spot where it lay but not near the hole.

6. Stones in Bunkers are movable obstructions. Page 145.

7. Integral Parts of the Course

- a. Wires, cables, wrapping or other objects where they are closely attached to trees or other permanent objects Retaining artificial walls and pilings when located within water hazards.
- b. All flower beds and **the crossties near bunkers and other areas.**
(The ball must be played as it lies or declared unplayable (Rule 28).)

8. Distance-Measuring Devices Page 153

The players may obtain distance information by use of a distance-measuring device.

If, a player uses that might affect his play (e.g. elevation changes, wind speed, etc.),

The player is in breach of rule 14-3.

9. Temporary Immovable Obstructions (TIO)

If a player's ball lies in, on, under or behind any of the following TIO, relief may be taken on either side:

- a. All television towers.
- b. All leader boards and advertising board.

**PENALTY FOR BREACH OF LOCAL RULE:
Stroke Play – Two Strokes**

B. CONDITIONS OF COMPETITION

The following Conditions shall apply under Rule 33-1. Unless otherwise stated by Rules Committee.

1. Specification of Clubs and the Ball - Page 155.

a. Driving Club: Any driver the player carries must have a club head, identified by model and loft, that is named on the current List of Conforming Driver Heads issued by the R&A.

b. List of Conforming Golf Balls – Page 155.

The ball the player plays must be named on the current list of conforming Golf Balls Issued by the R&A.

c. (i) “One Ball Condition” – Page 156.

2. Pace of Play (Note 2 to Rule 6-7) Page 158

Penalty for Breach of Condition:

First offence – Verbal warning from Official

Second offence – One stroke penalty

Third offence – Two stroke penalty

Forth offence– Disqualification

Note: players **may or may not** be advised that they are being timed. Timings will be taken from the moment it is deemed by the Official that it is the player’s turn to play.

3. Practice Between Holes (Note 2 to Rule 7) – Page 159.

Note: This prohibition includes rolling a ball on the putting green of the hole last played.

4. Transportation

The players are allowed to ride in the cart during the entire round.

5. Designated Practice Area

a. Two practice green behind the house.

b. The OB area on the back of 18th green.

6. Recording Area, Scorecard returned

The scoring area is located in the club house. A card is deemed to have been submitted when the player leaves the scoring area.

7. When Competition is Closed

A competition is closed when the result has been officially announced or posted.

ADDITIONAL LOCAL RULES

a. Accidental Movement of a Ball on a Putting Green

Rules 18-2 18-3 and 20-1 are modified as follows:

When a player's ball lies on the putting green, there is no penalty if the ball or ball-marker is accidentally moved by the player, his partner, his opponent, or any of their caddies or equipment. The moved ball or ball-marker must be replaced as provided in Rules 18-2, 18-3 and 20-1. This Local Rule applies only when the player's ball or ball-marker lies on the putting green and any movement is accidental.

Note: If it is determined that a player's ball on the putting green was moved as a result of wind, water or some other natural cause such as the effects of gravity, the ball must be played as it lies from its new location. A ball-marker moved in such circumstances is replaced."

b. Hole 12: There are Two Dropping Zones.

Dropping Zones for Water Hazards : Where there are dropping zones for water hazards, a ball may be played under Rule 26, or a ball may be dropped in the dropping zone nearest to where the original ball last crossed the margin of the hazard under penalty of one stroke. When dropping a ball in a dropping zone, the dropped ball must not be re-dropped if it comes to rest within two club-lengths of the spot where it first struck part of the course even though it may finish outside the boundaries of the dropping zone or nearer the hole.

C. Modification of Score Card Penalty

The Exception to [Rule 6-6d](#) is modified as follows:

Exception: If a competitor returns a score for any hole lower than actually taken due to failure to include one or more penalty strokes that, before returning his score card, he did not know he had incurred, he is not disqualified. In such circumstances, the competitor incurs the penalty prescribed by the applicable Rule, but there is no additional penalty for a breach of Rule 6-6d. This Exception does not apply when the applicable penalty is disqualification from the competition.

PENALTY FOR BREACH OF LOCAL RULES

Stroke play—Two strokes